
 

 

1 

 

Zápisnica zo zasadnutia Rady školy ZŠ s MŠ sv. Jána Pavla II., dňa 9. 10. 2023 

 

Miesto konania: ZŠ s MŠ sv. Jána Pavla II., Osloboditeľská 27, Bratislava - Vajnory 

Prítomní:  

Zástupcovia zriaďovateľa: CSILIC. Jozef Kováčik, Mgr. Michaela Uhlárová, Ing. Mária Poráziková, 

Mária Horvátová 

Zástupcovia zamestnancov: Mgr. Monika Koritková  za ZŠ a Mgr. Lucia Koporcová za MŠ 

Zástupcovia ostatných zamestnancov: Ing. Kristína Sedlačková – ospravedlnená  

Zástupcovia rodičov: MUDr. Magdaléna Gerová za ZŠ – ospravedlnená, Mgr. Martina Štepianská 

Hilbertová za ZŠ , Mgr. Danica Zemanová za ZŠ, Bc. Katarína Feketeová  za MŠ   

Pozvaní: Riaditeľka ZŠ s MŠ sv. Jána Pavla II. PaedDr. Lenka Bubeníková 

Rada školy ZŠ s MŠ sv. Jána Pavla II. v Bratislave je tým pádom uznášania schopná. 

 

1. Zmena členov rady školy 

Pani riaditeľka PeadDr. Lenka Bubeníková oznámila všetkým členom rady školy, že pani Ing. 

Katarína Dušková skončila ako zástupca pre MŠ – dcéra ukončila dochádzku v MŠ. Podľa štatútu 

 ako ďalšou zvolenou v posledných voľbách je  Bc. Katarína Feketeová za MŠ. 

Mgr. Martin Jura  ukončil pracovný pomer. Prebehli voľby medzi pedagogickými 

zamestnancami a zvolená bola pani učiteľka (s najviac hlasmi) Mgr. Monika Koritková za 

pedagogických zamestnancov ZŠ. 

 

2. Schvaľovanie Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti za šk. rok 2022/2023 

Pani riaditeľka PaedDr. Lenka Bubeníková v krátkosti oboznámila so Správou o výchovno-

vzdelávacích činnostiach za minulý školský rok 2022/2023. Všetci členovia rady školy Správu 

o výchovno- vzdelávacej činnosti za šk. rok 2022/2023 dostali dopredu na preštudovanie.   
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- Mgr. Martina Štepianská Hilbertová  upozornila, že v správe nenašla počet žiakov  v MŠ 

- pani riaditeľka PaedDr. Lenka Bubeníková upresnila, že počet žiakov v MŠ je nemenný.  

Navštevuje ju 37 žiakov. Každý druhý rok žiadame hygienu o navýšenie žiakov. Doplní do 

správy.  

- Mgr. Martina Štepianská Hilbertová  poukázala na výsledky hodnotenia anglického jazyka 

v triede III. A s odôvodnením, že pôsobenie pani učiteľky nebolo asi naozaj vhodné. 

- Pani riaditeľka povedala, že touto problematikou sa na podnet rodičov zaoberala i školská 

inšpekcia, ktorá celú záležitosť prešetrovala a vyhodnotila námietky ako neopodstatnené. 

Pani učiteľka už zmenila svoje pôsobenie. 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržalo: 0  

 

3. Schvaľovanie Školského vzdelávacieho programu na školský rok 2023/2024 

Pani riaditeľka PaedDr. Lenka Bubeníková predstavila Školský vzdelávací program na školský 

rok 2023/2024. Všetci členovia rady školy dostali Školský vzdelávací program na šk. rok 2023/2024 

dopredu na preštudovanie.   

Pani Mgr. Martina Štepianská Hilbertová sa pýtala pani riaditeľky na školskú psychologičku, 

projekt Zdravá škola a kedy sa škola zapojí do kurikulárnej reformy. 

- Školským psychológom je Mgr. Barbora Príbelská, ktorá chodí do tried a postupne spoznáva 

žiakov. Podľa potreby bude robiť programy pre žiakov aj rodičov. Rodičia a žiaci sa môžu na 

ňu obrátiť po dohodnutom stretnutí. Kontakt nájdu na stránke školy. 

- Pani riaditeľka bude sledovať, aké výsledky bude kurikulárna reforma prinášať, následne 

môžeme túto reformu prehodnotiť, či sa do nej zapojí i naša škola alebo budeme ešte čakať 

na ďalší vývoj. 

-  
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Prítomní: 9 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržalo: 0  

Rôzne 

A. Global gastro 

Pani Mgr. Martina Štepianská Hilbertová pripomienkovala, že Global gastro nedodržiava 

odporúčania Ministerstvom školstva. Deti by mali mať 4 jedlá s hviezdičkou za mesiac, ale 

v skutočnosti mali 9 jedál s hviezdičkou.  

 

Prítomní zareagovali s pripomienkou, že či takýto výskyt jedál z hviezdičkou nepramenil z toho, 

že sú na výber dve jedlá a väčšinou majú naozaj na výber i tú zdravšiu alternatívu. Pani riaditeľka 

PaedDr. Lenka Bubeníková poprosila pani Mgr. Martinu Štepianskú Hilbertovú, aby konkretizovala 

dané jedlá a následne to prerokuje s Global gastro.  

 

B. Projekt podlahy 

 

Pani riaditeľka PaedDr. Lenka Bubeníková komunikuje s architektkami o najlepšom riešení. 

Najprv sa triedy musia zbaviť nadbytočnej vlhkosti a potom môžu riešiť podlahy. 2% budú použité 

na projekt podlahy. S architektkami na tom intenzívne pracujú.  

. 

C. Projekt Taliansko 

Duchovný správca našej školy a farnosti CSLic. Jozef Kováčik spomenul, že v septembri žiaci 

navštívili  pútnické miesta v Taliansku. Tento projekt sa bude realizovať každý druhý rok, aby deti 

spoznávali pútnické miesta v zahraničí.  
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Pani riaditeľka spomenula aktivity v jednotlivých ročníkoch, ktoré by sa mali pravidelne 

opakovať: 6. ročník-  Zdokonaľovací pobytový plavecký kurz; 7.-8.ročník- Lyžiarsky kurz; 9. 

ročník- Anglická škola v prírode na Slovensku 

Škola ďalej spolupracuje s EDUdramou - predstavenia na dané témy.  

   

 

D. Škola v prírode 

 

Pani Mgr. Danica Zemanová prosila do budúcna, či by sa nedala posunúť škola 

v prírode na máj- jún, lebo v apríli je počasie ešte chladné.  

 

Pani riaditeľka PaedDr. Lenka Bubeníková spomenula ohlasy rodičov, ktorí uviedli, 

že takto dopredu dávať záväznú prihlášku je pre nich nevyhovujúce. Snažíme sa vždy nájsť 

také miesto, ktoré je i trochu zaujímavé svojím okolím, aby deti mohli spoznávať nové 

zaujímavé miesta, a práve také miesta sú skoro rezervované. Do budúcna sa budeme snažiť 

školu v prírode realizovať v neskorších termínoch. 

 

Pani riaditeľka dostala od prítomných ešte niekoľko typov na zaujímavé stránky 

a aplikácie, ako napr. nenápadní hrdinovia, Post Bellum, PrimaGuide (po stopách Titusa 

Zemana) a pod. 

 

Najbližšie stretnutie Rady školy bude na jar 2024, v prípade potreby i skôr.   

 

Zapisovatelia: Mgr. Lucia Koporcová 

                  

Overovateľ: CSLic. Jozef Kováčik 


